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Rotterdam, 16 juni 2021 
 
 
 
Geacht bestuur van de Brug, beste Steve, 
 

Vorige week ontvingen we uw reactie op onze bieding in het kader van de prestatieafspraken 
Rotterdam 2022/2023. Dank hiervoor, we stellen uw betrokken reactie zeer op prijs. 
 
De bieding is -conform planning- door onze Raad van Commissarissen vastgesteld. Dit betekent 
dat we uw opmerkingen niet meer meenemen in onze bieding. Maar, zoals afgesproken met de 
werkgroep prestatieafspraken van De Brug, uw reactie mee zullen sturen met onze bieding aan de 
gemeente. Op deze wijze starten alle drie de partijen het onderhandelingstraject met dezelfde 
informatie. De door u aangekaarte onderwerpen komen dus terug tijdens de tripartiete 
onderhandelingen. Voor nu gaan we hieronder al kort in op enkele zaken. 
 
We delen -zoals ook door u aangegeven- de zorg over voldoende beschikbaarheid van sociale 
betaalbare woningen. We voeren de lobby en het gesprek hierover en daar waar kansen zijn 
pakken we deze, zowel in Rotterdam als in de omliggende gemeenten waar we actief zijn. 
 
U verzoekt ons om de liberalisatie en verkoop van woningen voor 2022 en 2023 op te schorten. In 
principe voeren we onze meerjarige portefeuillestrategie uit, maar gezien de huidige problematiek 
op de woningmarkt bekijken we graag met u en de gemeente in de tweede helft van dit jaar of een 
tijdelijke beperking in sommige buurten/wijken mogelijk is. Het gesprek zal dan gevoerd dienen te 
worden over onder andere financiële impact en waar zouden we dat willen en waar juist niet.  
 
Met betrekking tot de energietransitie en de kwaliteit van de bestaande woningen geeft u aan dat 
“de aansluiting met de bewoners” van groot belang is. Wij zijn dit ook van mening en in de 
uitvoering gaan we hier dan ook bewust mee aan de slag. Laten we kijken hoe we ook in de tekst 
van de prestatieafspraken hier meer aandacht aan kunnen geven. 
 
In het kader van de beschikbaarheid zijn er begin 2021 hernieuwde afspraken met de gemeente 
gemaakt over de ijkpunten. Ook de huurdersorganisaties waren bij dit proces betrokken. De 
ijkpunten bepalen de percentages verhuringen aan de diverse doelgroepen (waaronder reguliere 
woningzoekenden). Havensteder is van mening dat deze ijkpunten helpen bij het enerzijds beter 
verdelen van de schaarste en anderzijds bijdraagt aan leefbare wijken. Daarnaast voeren we het 
gesprek met gemeente en zorgpartijen om te komen tot goede beheer- en escalatieafspraken. 
 
Bij onze aanpak ‘Van groot naar beter’ maakt u zich zorgen over mogelijke hogere woonlasten voor 
ouderen. In ons plan van aanpak besteden we hier aandacht aan en zoeken we naar oplossingen 
om een hogere huur te beperken. 
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In september vervolgen we het gesprek hierover om samen met u en de gemeente te komen tot 
prestatieafspraken die bijdragen aan een goed thuis voor onze (toekomstige) huurders. 
 
 
Met vriendelijke groet, 
 
 
 
 
Hedy van den Berk 
bestuursvoorzitter  


